

Einladung zur 13. Mitgliederversammlung der
Invitation to the 13th General Assembly of the

INTERNATIONAL VIOLA D'AMORE SOCIETY e.V.

Sonntag, 10. August 2025 – 9.30 / August 10th, 2025 – 9.30 a.m.

Musikbildungszentrum Südwestfalen / South Westphalia Music Education Center
Johannes-Hummel-Weg 1, 57392 Schmallenberg-Bad Fredeburg, Germany –
Raum n.V. / room tba

Tagesordnung der 13. Mitgliederversammlung 2025
Agenda of the 13th General Assembly 2025

1. Begrüssung, Feststellung der Tagesordnung und der Stimmberechtigten
1. Welcome, ascertainment of the agenda and assessment of attendees entitled to vote
2. Bericht des Präsidiums
2. Report of the board
3. Bericht der Kassenprüfer für das Jahr 2024
3. Cash auditors' report for 2024
4. Entlastung des Präsidiums
4. Approval of the board
5. Etatbesprechung für das laufende und das nächste Geschäftsjahr
5. Discussion of the budget of the current and the next financial year
6. Künftige Aktivitäten, z.B. die 14. Mitgliederversammlung und der 22. Internationale Viola d'amore Congress in der Musikakademie Rheinsberg
6. Future activities, e.g. the 14th General Assembly and the 22nd International Viola d'amore Congress in the Rheinsberg Music Academy
7. Diskussion über zukünftige Mitgliederversammlungen und Congresses unter Berücksichtigung der Organisationschwierigkeiten: Vorlaufzeit (!), geeignete Häuser, Anreisemöglichkeiten, Preise, Sprachen u.a.
7. Discussion about future General Meetings and Congresses, taking into account the organizational difficulties: Lead time (!), suitable venues, travel options, prices, languages, etc.
8. Sonstiges
8. Others

Weitere TOP's können in die Tagesordnung aufgenommen werden, wenn sie bis spätestens eine Woche vor der Versammlung der Geschäftsstelle der Society schriftlich mitgeteilt werden.

Other items could be added to the agenda if sent to the office of the Society in written form one week before the general meeting the latest.

Eppingen, 27.01.2025 / January 27th, 2025

Hans Lauerer

Präsident / President